



澳門大學學生會

Associação de Estudantes da Universidade de Macau
University of Macau Students' Union

澳門大學學生會 第 2/2020 理事會通告

University of Macau Students' Union The 2/2020 Board of Director's Announcement

2020 年 2 月份之活動安排

New Arrangements of Activities in February 2020

由於新型冠狀病毒疫情，為防止其蔓延，現澳門大學學生會理事會決定由即日起至**2020 年 2 月 29 日**，暫停一切澳門大學學生會主辦或協辦之活動。各附屬組織在期間如已計劃舉辦活動，則需以電郵方式向理事會提出活動更改申請 (S-005/F/SDS) 或取消活動申請 (S-006/F/SDS)，截止時間為**2020 年 2 月 14 日 17 時 00 分**，逾時申請該活動則自動取消。

According to the Novel Coronavirus outbreak, to avoid any postponements, the UMSU have decided to stopped all the UMSU's main organized and co-organized events **from today until February 29, 2020**. All the sub-organizations will need to email the board of director to apply for change of date (S-005/F/SDS) or cancellation (S-006/F/SDS) of their activities for this month, the **deadline will be set on February 14, 2020 17:00**, late applications will be cancelled automatically.

理事會聯絡電郵: info@umsu.org.mo

Board of Director's contact email address: info@umsu.org.mo



澳門大學學生會 理事長 黃賜義

University of Macau Students' Union

Director General, Chi Wong